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НЕ МОЖЕ К19-
ПАЦИЕНТИТЕ ДА 
СА А-ГРУПА, А 

ОСТАНАЛИТЕ-Б! 
ТОВА Е ЛУДОСТ: 

ПРОФ. 
М. БАСЕТИ

стр.6

15 804 столетници в Италия Президентът на Туркменистан вдигна златна 
статуя на куче

От 4-и януари 2021 г.: Зелената зона за 
паркиране в София ще важи и събота от 

10:00 до 18:00

ЕК готви признаване на еднополовите съюзи 
навсякъде в ЕС 

При дълга социална изолация, стойте далеч 
от интернет: Психиатри

ЖИВОТЪТ Е ИГРА С 
МНОЖЕСТВО ПРАВИЛА, 
НО БЕЗ РЕФЕРИ

ЙОСИФ БРОДСКИ

МЪДРОСТ 
НА ДЕНЯ

13.11.2020
петък

брой 2527

МИЛА РОДНА 
КАРТИНКА

28 празни К19-легла във ВМА, пази 
си ги Мутафчийски: НЗОК, данни
>>55% ОТ МЕСТАТА В БОЛНИЦИТЕ СА ПРАЗНИ, В ИНТЕНЗИВНИТЕ – НАД 80%, НО МАЛКИТЕ 
КЛИНИКИ ПОЕМАТ ТОВАРА НА ГОЛЕМИТЕ, ПРИ ПРИ 26 000 СВОБОДНИ МЕСТА

българия.стр.2-3

Входът на Народното 
събрание на 
Република България! 
Дезинфектант 
завързан със сезал, 
за да не го открадне 
някой. Поставен върху 
олющена маса от соца. 

ДОЦ. Д-Р СВ. ВЕЛИЗАРОВА:
САМО 20% ОТ ВИКАЩИТЕ БЪРЗА ПОМОЩ 
ИМАТ ПРОБЛЕМ, НАПЪЛНИХМЕ БОЛНИЦИТЕ 
С ХОРА, КОИТО МОГАТ ДА СЕ ЛЕКУВАТ У 
ДОМА – 10 ОТ 4000 ИМАТ ТЕЖКИ СИМПТОМИ

градска.стр.6

ЧЕСТИТО
ШЕФЪТ НА PFIZER 
СПЕЧЕЛИ $5,6 МЛН. 
ОТ ПИАРА НА 
ВАКСИНАТА

свят.стр.11

КЗП:
ПОТРЕБИТЕЛИТЕ БЯХА 
ОЩЕТЕНИ ОТ БАНКИТЕ, НЕ Е 
ЯСНО ЗАЩО ПРЕКРАТИХМЕ 
ДЕЛОТО, МАЙ НЯКОИ БЯХА 
ОБЕЗЩЕТЕНИ
градска.стр.7тр д рградска.стр.66666 свят.ст

БОРИСОВ С НАЦИСТКИ 
ЛОЗУНГ ОТ АУШВИЦ: 

РАБОТАТА НОСИ 
СВОБОДА
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Свободни са 55% от 
48 865 легла за актив-
но лечение, за които 
Националната здрав-
ноосигурителна каса 
има сключени догово-
ри с лечебни заведения 
в страната, които 
не са психиатрични, 
сочат данните на ин-
ституцията. Заети 
са едва 22 299. От об-
щия брой легла от па-
циенти с коронавирус 
са ангажирани под 
10% - 4307, въпреки 
че в същото време са 
отчетени доста по-
малко хоспитализации 
- 4176. От 2063 легла 
в интензивни отде-
ления, само 208 са на 
инфектирани с К19 в 
тежка форма или 10%.

Къде е проблемът, 
защо не приемат уми-
ращи?

Болниците съзна-
телно отказват нас-
таняване, за да има 
резерв за ВИП-пациен-
тите, алармира Ма-
рия Стойкова, първи 
зам.-главен редактор 
на Сега. Тя определи 
като „хвърляне на фо-
ейрверки” всички гръм-

ки призиви на преми-
ера Бойко Борисов да 
не се допуска недостиг 
на места за лицата с 
коронавирус. Журна-
листът се позова на 
официалните данни на 
НЗОК и даде за пример 
болницата, която ог-
лявява шефът на НОЩ 
Венцислав Мутафчий-
ски:

„Във Военномеди-
цинската академия 
(ВМА) в момента има 
само 59 пациенти. А 
изобщо леглата там 

са 865, т.е. ако прие-
мем, че тя трябва да 
има 87 за коронавирус-
ни пациенти по запо-
вед на министъра, то 
излиза, че в момента 
там има място за 
още 28 души с К19 и 
не би трябвало да се 
връщат пациенти. Но 
връщат, освен ако не 
си ВИП. Апропо, къде е 
Мутафчийски?", запи-
та Стойкова.

На този фон изкупи-
телна жертва стана 
мъничката 4-та град-

ска болница. Здравни-
ят министър Коста-
дин Ангелов нахока и 
поиска оставката на 
шефа на лечебното 
заведение, защото па-
циент 2 часа чакал да 
бъде настанен и почи-
нал. Както обикновено, 
това се оказа неисти-
на – чакането е било 30 
минути и то по причи-
на, че при 8 легла за па-
циенти коронавирус, 
в общинската болни-
ца в онзи момент са 
настанени 13 инфек-

55% от местата в болниците са ПРАЗНИ, 
в интензивните – над 80%, но малките 
клиники поемат товара на големите, 
при при 26 000 свободни места

28 празни К19-легла във ВМА, пази 
НЗОК, данни

„Още 189  легла за лечение 
на заразени от К19 ще бъдат 
разкрити в следващите дни 
в общинските болници в 
София”, съобщи столичният 
градоначалник Йорданка 
Фандъкова в началото на 
сесията на СОС. „В момента 
в общинските лечебни заве-
дения има общо ковид - 129 
легла”, отбеляза тя. 
„Предприехме спешни 
мерки, за да намалим 
натиска върху болниците 
и да осигурим по-добра 
медицинска грижа за 
по-леките случаи, които 

са на домашно лечение. 
Разкриваме К19 зони в 
поликлиниките. От сряда 
вече работят такива зони в 
три ДКЦ и пред фургоните 
чакат голям брой хора да 
бъдат прегледани и да им 
бъде направен антигенен 
тест. От  сега такива зони 
се разкриват в 8-ми, 20-и 
и 22-ри ДКЦ. В петък К19 
зона отваря и в 18-и ДКЦ. 
Възложила съм на всички 
управители на ДКЦ в София 
да подготвят разкриването 
на ковид зони. Следващата 
седмица ще има общо 

10-11 ковид зони", обясни 
Фандъкова. Тя подчерта, 
че в момента не се налага 
въвеждането на нови 
мерки и рестрикции в 
столицата.
”До края на седмицата в 
Пирогов ще бъдат разкрити 
400 легла за тежки и средно 
тежки случаи на К19”, заяви  
на свой ред  премиерът 
Бойко Борисов в профила 
си във ФБ. „В болницата има 
много добра организация 
и пациентите с К19 не се 
засичат с останалите”, отбе-
ляза той. 

Нови 189 места в болниците: ФандъковаЗЕЛЕН КОРИДОР В СРЯДА 
ВЕЧЕР, НЯМА ЗЕЛЕН 
КОРИДОР В ЧЕТВЪРТЪК 
ПРЕДИ ОБЕД
Решението  за т. нар. зелен коридор от вечерта 
на четвъртък отпадна в сряда сутрин. Здрав-
ният министър Костадин Ангелов обяви, 
че има готовност „при влошаване на мете-
орологичните условия” мярката за пазару-
ване на хората над 65 г. да бъде изместена в 
следобедните часове – от 14 до 16 ч.
Напомняме, че първоначално идеята за 
зеления коридор предвиждаше пенси-
онерите да могат да пазаруват само два 
часа - от 8:00 до 10:00 всяка сутрин. Това е 
една от малко по-строгите мерки за борба 
с разпространението на К19.

тирани с К19. Щеше 
да се намери място 
и за 14-и. Най-обидно 
беше личното заяжда-
не с шефа на болница-
та, лежащ на легло с 
коронавирус в същото 
време в отделението 
на Пирогов – инфор-
мация, известна на 
министъра. Затова 
Ангелов не получи ос-
тавката, за която 
осъществи натиск 
срещу кмета Фандъ-
кова. Изобщо не от-
варяме дума, че тази 
окаяна общинска кли-
ника дори не е в пър-
вите 10 по протокола 
на НОЩ за приемане 
на болни с К19, дока-
то намиращата се в 
челото ВМА има легла, 
но не приема, понеже 
си ги пази за ВИП-па-
циенти, а линейките 
незнайно защо дори не 
я безпокоят. Толкова 
по темата какъв ге-
рой е Мутафчийски. 
Момчето на 32 г. пред 
4-та градска издъхна 
заради неприемане на 
страдащите на праз-
ните легла в болни-
ците на елита като 
Военна и Правител-
ствена, за която пък 
изобщо не е известно 
дали има и 1 пациент, 
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>>ХАРЧЕНЕТО НА БЮДЖЕТА ДА БЪДЕ 
ПРОЗРАЧНО: НИНОВА
„Всеки лев, събран от хората, трябва да 
стигне до хората, а не до чекмеджетата 
на властта”, написа във ФБ лидерът на 
БСП Корнелия Нинова. Коментарът и е от-
хвърленото от мнозинството предложение 
на ПГ на Левицата за промяна в Закона за 
публичните финанси.  Според социалисти-
те подобна поправка би възпрепятствала 
„безконтролното и еднолично харчене 
на парите на хората от премиера Бойко 
Борисов”.
"Едно от нещата, които трябва да се 
променят след Борисов, е начинът, по 
който се харчат парите на хората. За 10 
г. управление той наложи изключител-
но порочния модел да раздава по свое 
лично усмотрение, извън гласувания 

Закон за бюджета, около два милиарда 
лева годишно, което доби популярност 
като раздаването от „прозореца на 
джипа“, категорична е Нинова.
„Обикновено на приближени на властта 
фирми и общини или за потушаване на не-
доволство и купуване на гласове. Но това 
са парите, събрани от всички данъкопла-
тци. Всеки лев, събран от хората, трябва да 
стигне до хората, а не до чекмеджетата на 
властта”, подчерта соцлидерът. 
„Ние мислим държавнически и с грижа за 
хората. Затова едно от нещата, които ще 
променим след края на Борисов, е пра-
вилно планиране на бюджета, харчене 
през парламента и пълна прозрачност 
за всеки изхарчен лев", обеща Нинова.

”Работата носи свобода!", нареди премиерът 
Бойко Борисов, с което буквално префра-
зира лозунга „Arbeit macht frei“, поставян 
над входа на концентрационните лагери от 
периода на нацизма в Германия. Напомняме, 
че подобен надпис все още може да бъде 
видян на няколко места, включително на 
входа на Аушвиц.
Вече преболедувал коронавируса, Борисов 
направи чудотворния си гаф от служеб-
ния си джип в разговор за противоепиде-
мичните мерки със здравния министър 

проф. Костадин Ангелов и шефа на Пирогов 
проф. Асен Балтов.

"Здравите да се връщат на работа! 16-17 дена 
лечение и ако го удариш още един път с 
карантината, още един път му забраниш да 
излиза, на него ще му стане месец и нещо. И 
като не може да излезе да диша въздух, да си 
върши работата, тогава ще загубим хората. 
Много е деликатно и много разчитам на 
докторите. Човек по човек, който е здрав, да 
работи. Работата носи свобода! Работата 
носи удоволствие! Работата носи живот! 
Взема заплатата, храни семейството, не се 
плаши“,  нареди премиерът.

>>БОРИСОВ С НАЦИСТКИ ЛОЗУНГ ОТ АУШВИЦ: РАБОТАТА 
НОСИ СВОБОДА

„Правителството се съ-
образява с мнението на 
експертите, а те смятат, 
че един локдаун не би 
бил удачен в настояща-
та обстановка”,  заяви 
пред БНР министърът 
на регионалното разви-
тие и благоустройство-
то Петя Аврамова.
„След локдаун вирусът 

няма да изчезне и хо-
рата ще трябва пак да 
търпят ограничителни 
мерки. Хората, които 
са здрави, които са 
преболедували, трябва 
да ходят на работа, да 
имат нормален живот, 
защото и психически 
тази епидемия дава от-
ражения", подчерта тя.

В писмо, адресирано до 
вицепремиера и минис-
тър на външните работи 
Екатерина Захариева, 
професионалното обе-
динение на държавните 
служители от дипло-
матическата служба 
(ПОДСДС) благодари за 
постигнатото увели-
чение на заплатите на 
служителите команди-
ровани в задгранични 
представителства, 
съобщиха от пресцен-
търа на външното ни 
министерство.
През септември 
разходите за персо-

нал в сектора бяха 
повишени с до 30%, 
заради „денонощна-
та работа на дипло-
матите за справяне 
с последствията от 
кризата с К19“. Каква 
е работата не е ясно.
Държавните служители 
от дипломатическата 
служба се надяват 
увеличение да получат 
и служителите в Цен-
тралното управление 
на Министерството на 
външните работи, за 
което разчитат отново 
на подкрепата на 
външния ни министър.

НЯМА СМИСЪЛ ОТ ЛОКДАУН: 
АВРАМОВА 

>>ДИПЛОМАТИТЕ 
ОТБЛАГОДАРИХА ЗАХАРИЕВА 
ЗА ЗАПЛАТИТЕ СИ

си ги Мутафчийски: 
след като с парите на 
данъкоплатците беше 
ремонтирана за повече 
от 130 млн.лв. 

От информацията на 
НЗОК се вижда, че има 
многопрофилни бол-
ници, в които няма 
нито един пациент с 
К19, а в същото вре-
ме има малки болници 
с ограничен капаци-
тет, които лекуват 
повече инфектирани, 
отколкото има в голе-
мите столични здрав-
ни заведения. 

В болниците вече 
многократно се е сти-
га до връщане на хора 
с „обикновена” брон-
хопневмония, освен с 
коронавирус. Ако някой 
бъде приет с връзки, 
често лежи сам в стая 

за 4-има или 6-има. 
Имаме читателски 
сигнали за това от 
епицентъра. 

Според действаща-
та заповед на здравния 
министър, в области с 
над 120 болни на 100 000 
всяко лечебно заведение 
за болнична помощ и 
комплексен онкологи-
чен център трябва да 
заделят 10% от легла-
та си за COVID-19, а в 
области с 60 до 120 бо-
лни на 100 000 - 5%.

„Проблемите с тази 
заповед са много и съв-
сем не се изчерпват със 
съпротивата, за коя-
то говори здравният 
министър. Част от ле-
чебните заведения вече 
заделиха такива легла, 
но нито имат специа-

листи и персонал да ги 
обслужват, нито апа-
ратура. Това пък озна-
чава и че те няма да 
получат заплащане за 
лекуването на такива 
пациенти, тъй като 
НЗОК  изисква опреде-
лен брой специалисти и 
техника, за да призна-
ва лечение по определе-
на клинична пътека.

В София има 43 ле-
чебни заведения без 
болни от К19, като не 
всички от тях са спе-
циализирани и имат 
необходимите специа-
листи и апаратура да 
приемат пациенти с 
коронавирус. Остана-
лите 24 болници си по-
делят грижата за 955 
пациенти с коронви-
рус”, пише Сега. 
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Б
ългария е на 
първо място 
по ежеднев-
на употреба 

на цигари сред 16-го-
дишните и на второ 
място след Словакия 
по ранно започване на 
тютюнопушене. Това 
са заключенията на 
новия доклад на Ев-
ропейския училищен 
изследователски про-
ект за алкохол и нар-
котици. Проучването 
е осъществено в парт-
ньорство с Европейска-
та агенция за нарко-
тиците и се основава 
на представителни из-
следвания в 35 европей-
ски държави, сред кои-
то 25 страни членки на 
ЕС. Участвали са общо 
99 647 ученици.

Проучването сочи, че 
употребата на алко-
хол остава висока сред 
- 82% от българските 
ученици са употре-
бявали алкохол през 
живота си и 53% - през 
последния месец. Да-
нните за тенденциите 

обаче показват постоя-
нен спад, като нивата 
сега са по-ниски спрямо 
пика през 2003 г., кога-
то двата показателя 
са били съответно 88% 
и 65 % за България.

Установява се и висо-
ко разпространение на 
пушенето на електрон-

ни цигари - данните 
сочат, че българските 
ученици са на шесто 
място по ранно начало 
на употребата им.

България е сред стра-
ните, при които се на-
блюдава значително на-
маление на употребата 
на някакъв вид нарко-

тик поне веднъж в жи-
вота спрямо предишно-
то проучване - от 30% 
през 2015 г. на 19% през 
2019 г.

Канабисът все още е 
наркотичното веще-
ство, което най-често 
се използва от учени-
ците в изследваните 

страни. В България 
употребата на кана-
бис поне веднъж в жи-
вота (17%) е малко над 
средната за Европа, 
като настоящата му 
употреба (през послед-
ните 30 дни) съвпада 
със средното европей-
ско ниво - 7,1%.

Проверките при преминаване 
на ГКПП могат да бъдат свърза-
ни със самоличността на лица-
та, валидността и истинността 
на представените документи 
(лична карта или паспорт). 
Тричленен състав на Върховния 
административен съд (ВАС) 
нареди на граничните власти 
незабавно да преустановят 
връчването на наказателни по-
становления и/или електронни 
фишове за неплатени глоби на 
ГКПП Кулата – Промахон и на 
ГКПП Илинден – Ексохи. Това 
съобщиха от пресцентъра на 
ВАС.
Определението по администра-

тивно дело № 8975 от 2020 г. е 
окончателно. То е образувано 
по частна жалба на адвокат И. 
Брусева срещу разпореждане 
на Административен съд (АС) - 
Благоевград, с което е отхвър-
лено искането й за прекратява-
не на неоснователни действия 
по извършването на системни 
проверки за невръчени нака-
зателни постановления и/или 
електронни фишове по Закона 
за движението по пътищата и 
неплатени в срока за добро-
волно плащане глоби, наложи с 
тях, при преминаване на двата 
пропускателни пункта.
В определението си върховни-

те съдии изрично подчертават, 
че: „с оглед на трайната съдеб-
на практика на Конституцион-
ния съд, на Съда по правата на 
човека и на Съда на Европей-
ския съюз, обстоятелството, че 
държавата не може да изпълни 
задължението си по връчване 
на електронни фишове и на 
наказателни постановления, 
издадени въз основа на Закона 
за движението по пътищата, 
както и да събира вземанията 
си по тях, по никакъв начин 
не може да бъде основание за 
възпрепятстване на правото на 
напускане на страната“, както и 
19‘ многократно писа.

В договорите на мобилните оператори 
с клиентите не трябва да има предвари-
телно попълнени отметки, че те са дали 
съгласие за обработване на личните им 
данни.
Това става ясно от решение на Съда на 
Европейския съюз (СЕС) в Люксембург 
по запитване от градския съд в Букурещ, 
свързано с практика на румънския моби-
лен оператор Orange România.
Преди две години националният орган 
за надзор върху обработването на 
лични данни в Румъния е глобил Orange 
România, защото операторът събирал 
и съхранявал копия от документите за 

самоличност на своите клиенти без тях-
ното изрично съгласие.
Практиката му била при сключване на 
договори с клиентите, в тях да е вписа-
на клауза, че те са информирани и са се 
съгласили със събирането и съхраня-
ването с идентификационна цел на ко-
пия от документите им за самоличност. 
Полето за тази клауза било предвари-
телно отметнато от администратора на 
лични данни преди подписването на 
договора.
За това съдът в Букурещ е поискал от СЕС 
да уточни при какви условия може да се 
счита, че е налице надлежно съгласие на 

клиентите за обработване на личните им 
данни.
В решението си съдът в Люксембург 
категорично заявява, че съгласието на 
субекта на данни трябва да бъде свобод-
но изразено, конкретно, информирано и 
недвусмислено.
„В това отношение няма надлежно даде-
но съгласие в случай на мълчание, пред-
варително отметнати полета или липса 
на действие“, посочва съдът. В решението 
си СЕС разяснява, че тъй като клиентите 
не са слагали лично отметката в полето 
за събиране и съхраняване на копия от 
документите им за самоличност, обсто-
ятелството, че това поле е отметнато, не 
може да се приеме за изрично заявено 
съгласие.

GSM-ОПЕРАТОРИТЕ НЕ ТРЯБВА ДА СЪБИРАТ ЛИЧНИ 
ДАННИ С ПРЕДВАРИТЕЛНО ПОПЪЛНЕНИ ОТМЕТКИ

ВАС НАРЕДИ НЕЗАБАВНО ПРЕКРАТЯВАНЕ НА ПРОВЕРКИТЕ И 
ВРЪЧВАНЕТО НА ГЛОБИ НА ГРАНИЧНИТЕ ПУНКТОВЕ

Българчетата 
пушат най-много 
в Европа

82% от родните ученици са употребявали алкохол 
през живота си и 53% в последния месец
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Лично премиерът Борисов 
съобщи, че половин година 
по-рано от предвиденото 
е готов първият 17-кило-
метров участък от АМ Евро-
па. Напомняме, че всъщност 
това е разширяване с една 
аварийна лента на досега 
съществувалия път с по 2 
ленти в посока в равното 
поле от София до Драго-
ман. Инвестицията е за 
117,3 млн. лв. и е от републи-
канския бюджет. По „магис-
тралата”, както премиерът 

нарича скоростния път, са 
изградени два пътни възела, 
5 подлеза, 5 надлеза, мост 
над река. Сливнишка, как-
то и 7 площадки за отдих и 
принудително спиране. На-
помняме, че и преди това 
имаше някои надлези и „де-
телини” – възли, на пътя, 
вече има и нов. 

Министър-председателят 
добавя, че „на пълни обороти 
се работи и на участъка на 
АМ Европа от ГКПП Калоти-
на до Драгоман”. Това всъщ-

ност е по-сложният участък, 
тъй като вече се издига в 
полупланински и завършва в 
планински район. Той е с дъл-
жина 14,5 км и строителните 
дейности на него са започнали 
през февруари. Активно се ра-
боти и по модернизацията 
на граничния пункт Калоти-
на, изтъкна Борисов.

Премиерът, неясно защо, 
инспектира пътните участъ-
ци заедно със здравния минис-
тър проф. Костадин Ангелов и 
директора на Пирогов проф. 

Асен Балтов, освен с логично-
то присъствие на министъ-
ра на регионалното развитие 
Петя Аврамова. Досега пред-
почиташе заместника й Нан-
ков, който беше и неин пред-
шественик.

"Държавата не трябва да 
спира, трябва да се движи. 
Като те е страх на рес-
торант, не отиваш - защо 
трябва да ти забраня, раз-
ум няма ли", коментира Бо-
рисов цялостната картина в 
страната.

BІTСОІN ЗA КPAТКO CE ИЗКAЧИ  В ЧEТВЪPТЪК ДО БЛИЗО 3-ГОДИШЕН ВРЪХ – КРИПТОВАЛУТАТА НЕ БЕ ИМАЛА ТАКАВА 
ЦЕНА ОТ 8 ЯНYAPИ 2018 Г., ПИШЕ СNВС. В НАЧАЛОТО НА ДЕНЯ Е-ПАРИТЕ УДАРИХА ТАВАН ОТ $16 019. HAЙ-ПОПУЛЯРНА-
ТА КPИПТOВAЛYТA ПOЧТИ УДВOИ CТOЙНOCТТA CИ ТAЗИ ГOДИНA. СПОРЕД ИГРАЧИТЕ ТОВА ПOCКЪПВAНE CE ДЪЛЖИ 
НA БEЗПPEЦEДEНТНОТО ХВЪРЛЯНЕ НА ПАРИ OТ ПPAВИТEЛCТВAТA И ЦEНТPAЛНИТE БAНКИ ПO CВEТA УЖ СРЕЩУ К19. 
ΠOДOБНИ МEPКИ, КAЗВAТ ТE, ДEВAЛВИPAТ ФИAТНИТE - ТРАДИЦИОННИТЕ ВAЛУТИ, КOEТO ПPAВИ BІTСОІN КAЛТEPНAТИ-
ВA ЗA CЪXPAНEНИE НA БOГAТCТВO. ЗЛAТOТO СЪЩО ВЪРВИ ДОБРЕ ПО ПОДОБНИ ПРИЧИНИ – ВЕЧЕ CE ТЪPГYВA НA $1 870 
ЗA ТPOЙУНЦИЯ.

>>BITCOIN МИНА $16 XИЛ., ИГРАЧИТЕ ОЧАКВАТ ОБЕЗЦЕНКА НА ВАЛУТИТЕ 
ЗАРАДИ МЕГАРАЗХОДИТЕ НА ПРАВИТЕЛСТВАТА

Пощенска банка 
направи безвъз-
мездно дарение 
в размер на 50 

000 лева на Универси-
тетската многопрофилна 
болница за активно лече-
ние и спешна медицина 
„Н. И. Пирогов“. Средствата 
са предоставени за заку-
пуване на консумативи, 
необходими за предпазва-
не на медицинските екипи 
на лечебното заведение в 
условията на увеличаващ 
се брой заразени и забо-
лели, както и за оборудва-
не на разкритите пунктове 
за прегледи и тестване на 
граждани. 
„Продължаваме активно 
с нашите действия в 
подкрепа на медиците и 
непримиримата им борба 
за живота на пациентите. 
Като социално отговор-
на компания следваме 
линията на ангажираност 
към обществото, защото 
вярвам, че ще преодоле-
ем трудностите и ще се 
справим с общи усилия. 
Изказваме дълбока 

благодарност и уважение 
към здравните работници 
на България за техния 
професионализъм и жерт-
воготовност. Даряването 
е жест, който попаднал 
на място и навреме, ще 
възвърне многократно 
вярата в доброто“, посочи 
Петя Димитрова, главен 

изпълнителен директор 
на Пощенска банка.
„От името на ръковод-
ството на болницата и 
лично от мое име искам 
да изкажа своята благо-
дарност за жеста, който 
Пощенска банка направи 
към нас. Дарените сред-
ства ще ни позволят да за-

купим консумативи, с кои-
то да защитим здравето на 
колегите. Също така ще ни 
помогне да оборудваме 
новоразкритите центрове, 
в които екипи извършват 
пробонабиране и преглед 
на пациенти, което ще 
бъде от съществено 
значение, особено сега с 

наближаването на зимния 
сезон“, сподели от своя 
страна проф. д-р Асен 
Балтов, изпълнителен 
директор на УМБАЛСМ „Н. 
И. Пирогов“. 
Това е поредното даре-
ние, което Пощенска бан-
ка прави, за да подкрепи 
усилията на медиците 
и болничния персонал, 
които се намират на 
първа линия в борбата 
с Covid-19. В първите 
дни след обявяването на 
извънредното положение 
у нас банката подпомогна 
най-голямото лечебното 
заведение за майчино 
и детско здраве у нас – 
„Майчин дом“ в София. 
През пролетта финан-
совата институция дари 
средства и на МБАЛ „Ха-
джи Димитър“ в Сливен, 
както и на УМБАЛ „Света 
Екатерина“ в София.

Пощенска банка подкрепи 
“Пирогов” в борбата с Covid-19

Финансовата институция дари 
50 000 лева на лечебното заведение

Пощенска банка e с близо 30-годишно присъствие сред лидерите на банковия пазар в България, четвъртата по активи и трета по размер на кредити и депозити. Банката е водещ фактор в иновациите у нас, заема 
стратегически място на българския пазар и е носител на над 20 международни и български престижни банкови и бизнес награди за последните години, сред които три пъти носител на наградата „Най-добра банка 
в банкирането на дребно в България“ от World Finance Awards. Пощенска банка има дългосрочен кредитен рейтинг BBB-, положителна перспектива, потвърден през юни 2020 г. от Българската агенция за кредитен 

рейтинг (БАКР). Финансовата институция разполага и с една от най-широките клонови мрежи в страната и с най-модерните дигитални канали за банкиране, сред които уникални дигитални зони за самообслужване. 

Готови са 17 км от АМ Европа: Борисов
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Началничката на детска-
та клиника в белодробната 
болница Св.София и междуна-
родно признат специалист в 
областта на респираторните 
заболявания доц. д-р Светлана 
Велизарова категорично се про-
тивопостави на всяването на 
страх от коронавируса в меди-
ите у нас и даде няколко прос-
ти съвета за превенция от 
заразяване с достъпни и леки 
медикаменти за предаването 
на Люба Кулезич Честно каза-
но по Евроком:

„PCR-ът нищо не показва. 
От тези 4000 положителни 
писиара на ден, не повече от 
100 души ще имат клинич-
на изява (б.р. някакви симп-
томи). И не повече от 10 ще 
бъдат с тежка форма, а не 
повече от 2-ма ще отидат в 
интензивно отделение (0,5%). 
Ще дойде пик и след това тази 
крива бавно ще започне да пада 
надолу – ще трябват поне 
още два-три месеца. Така или 
иначе ковид-инфекцията мно-
го прилича по протичане и 
начин на изява на грипа. Ко-
вид не прави нищо по-различно 
от другите инфекциозни забо-
лявания. Не може политиката 
да излезе от тази тема, защо-

то става дума за пари. Нямам 
обяснение защо е така, нямам 
обяснение защо е тази светов-
на истерия. 

През 2009 година върлува-
ше свинският грип, беше 
нов вирус. Имаше ли някакви 
затваряния, отваряния… хо-
рата са докарани до там, че 
те в себе си нямат доверие. 
Ако те карантинират вкъщи и 
ти си сам, ти няма на кой да 
се обадиш, ще звъниш на 112, 
защото те е страх. Внушено е, 
че ковид е чума, ковид е смърт. 
Най-неприятното е това, че 
ние в този период на ковид из-
пускаме много други заболява-
ния. Хората са толкова упла-
шени, че не смеят да доведат 
децата си на преглед. Децата 
минават през това заболяване, 
повечето пъти неразбирайки. 
Децата продължават да се съ-
бират. Но нека да ги помоля, да 
отварят прозорците и да не са 
много близо.

Пирогов трябваше да я 

пазим като очите си. А сега 
там ще разкрият още 200 
легла. Ние започнахме отзад 
напред. А трябваше да запо-
чнем с доболничната помощ. 
Трябваше да има разпределе-
ние, там трябваше да се отся-
ват болните, да се вика лекар 
при нужда и да се оборудва една 
ковид болница с 800 до 1000 лег-
ла. В тях като пристигне бо-
лният, ако е съмнителен, той 
да бъде настанен във филтър-
ни отделения. Той се пази от 
другите болни до доказване на 
неговата диагноза.

 Когато бяхме млади лекари, 
бяхме към военните. Веднъж 
на две години ни събираха на 
обучение. Разиграваха се кри-
зисни ситуации. Убедена съм, 
че при военните има такива 
сценарии. Нямам обяснение 
дали страх или неориентира-
ност, това затваряне за три 
месеца бе прекалено голямо. 
Това не е втора вълна, а прос-
то протичане на инфекция-

>>НЕ МОЖЕ К19-ПАЦИЕНТИТЕ ДА СА А-ГРУПА, 
А ОСТАНАЛИТЕ-Б! ТОВА Е ЛУДОСТ: ПРОФ. М. БАСЕТИ

Само 20% от викащите Бърза 
помощ имат проблем, напълнихме 
болниците с хора, които могат 
да се лекуват у дома – 10 от 4000 
имат тежки симптоми: доц. д-р Св. 
Велизарова

„Не може пациентите с коронавирус 
да бъдат третирани като А-група, а 
останалите болни, някои от които с 
много по-тежки заболявания – като 
Б-група, това е абсолютна лудост и ще 
създаде огромни проблеми”, преду-
преждава директорът на инфекциозната клини-
ка на прочутата болница Сан Мартино в Генуа 
проф.д-р Матео Басети. „Битката с коронавиру-
са, която лично аз вече спечелих за себе си, след 
като бях заразен, е битка за спечелване, но БЕЗ 
ПАНИКА И КАТАСТРОФИЗЪМ, каквито насаждат 

медиите”, допълни той в интервю за 
италианската държавна телевизия РАИ1. 
Професорът коментира затварянето на 
различните региони в Италия в различна 
степен и идеите за цялостен локдаун, 
както и заклинанията на политиците, 

каквито за Великден у нас отправяше проф. Мутаф-
чийски, че сме щели да имаме черни празници по 
Коледа и Нова година: „Никой да не си мисли, че 
може или трябва да забрани празнуването на 
Рождество на хората и да ги плаши, казвам го и 
като лекар, и като гражданин”!

та. Не трябваше всички бол-
ници да се замърсяват. Един 
инфаркт къде ще отиде?! 
Виждате ужаса и страха на хо-
рата-400 повиквания в Бърза 
помощ. Само 20 процента са 
имали нужда, реален проблем. 
Всичко друго е страх и ужас. 
Леглата не лекуват. Ние има-
ме страшно голямо количество 
легла. Ние нямаме персонал. Ние 
десетки години неглижирахме 
медицинския персонал. Всички 
млади хора в клиниката рабо-
тят на две и три места.

Много от хората, които сега 
са в болниците не са за там! 
Просто ги е страх да останат 
вкъщи, а иначе могат да се леку-
ват у дома. Не може да се лекува 
на конвейр. В болница трябва да 
са само средно и тежко болни-
те. Болница без кислород няма 
смисъл. При ковид може да се 
поддържа температура по 10-
12 дни. Първият тревожен мо-
мент е да чувстваш недостиг 
на въздух. Много се увеличиха 
паник-атаките. А те започват 
като невъзможност да дишаш. 
През това време си мислиш, че 
умираш. Бронхопневмонията се 
получава при тежките случаи. 
Препоръчвам на хората да не се 
събират повече от 6 заедно.

Всяка криза е възможност. 
Но за кого да бием камбаната, 
всички неща са казани стотици 
пъти. Здравеопазването е скъ-
по. Не може с дребни пари да се 
прави здравеопазване. 

Обаче ние нямаме поглед вър-
ху парите. Никой от медицин-
ската гилдия не знае къде се 
влагат парите. Ние търгува-
ме със здравето на хората. 
И колкото повече хора има, 
толкова по-богати ставаме 
ние. Това е в чист разрез с моя 
лекарски морал. На мен тряб-
ва да ми се плаща, защото има 
малко болни”. Кое е важно сега: 
не да ни плашат със смърт, а 
хора, които разбират, да каз-
ват защо да не ни е страх! 
Мнозина имат паник - атаки 
от медийната атака за К19 и 
ги приемат за задушаване от 
вируса.Много по-добре е, особе-
но ако човек е около и над 50 да 
пие профилактично аспирин 
или антистенокардин, защо-
то тежките случаи са именно 
на задушаване.“
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С
лед като имахте възможността 
да прочетете ясната и конкрет-
на позиция на Сдружението за за-
щита на кредитополучателите 

как след идването на Димитър Маргари-
тов за председател на КЗП е прекратено, 
без да е обсъдено с потърпевшите, дело 
срещу банките, подвели получатели на 
заеми в швейцарски франкове, изпусна-
та е възможността всички българи да 
бъдат защитени от последващи таки-
ва измами, а финансовите институции 
да бъдат задължени да имат равнопо-
ставени условия с хората, днес публи-
куваме отговора на Комисията. Като 
припомняме малката подробност, че 
съпругата на председателя Маргари-
тов има кредит към една от 3-те банки 
по делото, освен това заемът е с много 
интересно изплащане, както вече под-
робно сме писали по сигнал на Сдруже-
нието на кредитополучателите. Това 
е видно и от имотните декларации на 
Мария и Димитър Маргаритови.

От несериозния отговор на КЗП ще види-
те никаква дейност, освен потвърждаване 
на вече известните от писмото на ощете-
ните факти. Няма никаква информация 
защо органът се отказва от спечелено 
дело и прибягва до споразумение – такава 
тактика е типична за губеща страна, 
не за печеливша, а Маргаритов е юрист? 
Няма никаква конкретика за резултатите 
от споразумението, което кой знае защо 
е поискано от държавната институция, 
вместо постигнатото съдебно решение 
със задължителен характер по казуса. 
Няма и никакво изискване за обезщетения 
за ВСИЧКИ засегнати, как е определено 
кой да получи, а кой - не. Институцията 
си признава, че дори не се е интересувала 
от резултатите – „нямала точна ста-
тистика“, при положение, че става дума 
за съдбата на 2000 български семейства. 

Човек се пита Маргаритов и другите „ре-
форматори”, настанени в управлението на 
органа с изтекъл преди повече от половин 
година мандат, чиито немалки заплати 
кой знае защо правителството вдига с 
30%, понеже уж били на първа линия сре-
щу коронавируса, Комисия за защита на 
потребителите ли са или за борба с тях? 
Четете:

„Във връзка с Ваше питане относно ка-

зуса с кредитите в швейцарски франкове 
бихме искали да Ви запознаем с предприе-
тите от страна на КЗП действия. 

Прегледът през 2015г. на типовите дого-
вори и общите условия към договорите за 
кредит, сключени в швейцарски франкове, 
е направен по повод получено писмо в КЗП 
от Комисия по взаимодействието с непра-
вителствените организации и жалбите на 
гражданите към Народното събрание, с 
което е препратена молба за съдействие 
от Управителния съвет на Сдружение За-
щита на кредитополучателите. 

На свое заседание от м. май 2015 г. КЗП 
разгледа типовите договори и даде пред-
писания на трите банки, отпускали та-
кива кредити, да коригират констатира-
ните неравноправни клаузи.

По време на сключването на договорите, 
основно през периода 2006 – 2008 година, 
швейцарският франк е с ниски котиров-
ки по силата на решение на Централна-
та банка на Швейцария и поради това са 
много изгодни. Също така при кредитите 
в CHF лихвата е била по-ниска, в сравне-
ние с кредитите в лева или евро. Впослед-
ствие, пак съгласно решение на Централ-
ната банка на Швейцария, този курс се 
освобождава и швейцарският франк чисто 
пазарно повишава буквално за дни стой-
ността си с 20 процента, с което се по-
вишават драстично и задълженията на 
българските кредитополучатели, които 
получават възнагражденията си в българ-
ски лева или в евро. На по-късен етап швей-
царският франк повишава стойността 
си до 50 процента над стойността, при 
която са усвоени тези франкове.

По данни на БНБ към януари 2015 г. (ко-
гато Швейцарската централна банка 
премахва минималния обменен курс от 
1,20 франка за едно евро и това оскъпява 
рязко валутата), в България са били от-
пуснати 1884 ипотечни заема в швейцар-
ски франкове.

При своята проверка и анализ КЗП уста-
нови няколко неравноправни клаузи:

1. Целият валутен риск от промяната 
на курса на швейцарския франк е за смет-
ка на кредитополучателя;

2. Няма критерий и методика, по които 
да се определя размерът на базовия лихвен 
процент, представляващ основен компо-
нент при формирането на основния лих-

вен процент по кредита;
3. Размерът на погасителните вноски 

става известен едва в момента на падежа 
и зависи от курс продава на швейцарския 
франк;

4. Разминаване на определения падеж 
при погасяване на вноските с уредения в 
българското законодателство.

Поради това, че клаузите не бяха от-
менени доброволно, нито бяха коригирани 
по начин за да бъде отстранена тяхната 
неравноправност, през 2016 г. бяха заведе-
ни колективни искове срещу трите бан-
ки, предоставяли кредити в швейцарски 
франкове. 

В хода на делата бяха постигнати спо-
разумения с цел компенсиране на засегна-
тите потребители, като банките ще по-
емат част от натрупаните задължения 
по кредитите, ще дадат на кредитопо-
лучателите възможност за превалутира-
нето на кредитите им в евро или в лева 
с преференциален лихвен процент. Това 
до голяма степен коригира взаимоотно-
шенията и ги доближава до условията по 
кредити, теглени в евро и в лева за същия 
период. Споразуменията обхващат и тези 
длъжници, които не са били редовни пла-
тци, но срещу тях няма образувани изпъл-
нителни производства. 

Важно е да се отбележи, че текстовете 
на приетия впоследствие Закон за кре-
дитите за недвижими имоти на потре-
бители в тази част до голяма степен са 
идентични с текстовете, променени в 
общите условия на банките след намеса-
та на КЗП и фигуриращи в постигнатите 
споразумения.

По наша информация, БЕЗ ДА ИМАМЕ 
ТОЧНА СТАТИСТИКА, по-голямата част 
от засегнатите лица са се възползвали от 
възможностите, договорени в споразуме-
нията, като ЧАСТ от кредитополучате-
лите са предпочели да продължат креди-
тите си в CHF.

Информация относно актуалния брой 
на кредитите в швейцарски франкове, 
относно броя на потребителите, превалу-
тирали кредитите си и възползвали се от 
подписаните между банките и КЗП спо-
разумения, както и броя на клиентите, 
предпочели да не превалутират кредити-
те си,  бихте могли да получите от всяка 
една от банките”.

Потребителите бяха ощетени 
от банките, не е ясно защо 

прекратихме делото, май някои 
бяха обезщетени: КЗП
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А
ктрисата Мария 
Бакалова, която на-
шумя с ролята си 
на Тутар в Борат 

2, даде интервю за Ню Йорк 
Таймс. В него тя разказва 
за израстването си като 
дисциплинирано дете в Бъл-
гария, за работата на сни-
мачната площадка с нейния 
ангел-пазител и втори баща 
Саша Барън Коен. Бакалова е 
родена в Бургас, в София по-
лучава актьорското си обра-
зование, а днес живее в Лос 
Анджелис. “Ние българите 
получаваме малки роли във 
филм, две или три реплики 
на проститутка или ма-
фиот. Наистина съм благо-
дарна на Саша, че даде тази 
възможност на източноев-
ропейка, да изиграе сложен 

персонаж“, споделя Мария. 
Тя разказва, че е обсебена от 
скандинавското кино, вдъх-
новяват я актриси като Ме-
рил Стрийп, Никол Кидман и 
Натали Портман. Когато 
излиза Борат през 2006 г., 
Бакалова е само на 10, при-
знава, че не е проявила ин-
терес към филма, чак дока-
то не станало ясно, че ще 
участва в него. От приятел 
научава, че се провежда кас-
тинг, изпраща свои запаси и 
е извикана на проби в Лон-
дон. Едно от изискванията 
за влизане в образ било да не 
епилира космите по ръце-
те, краката и мищниците 
си, което не било приятно, 
предвид, че в Ел Ей винаги е 
топло и хората ходят по къс 
ръкав, отбелязва тя.

Екс водещата на 
Папараци Николета 
Лозанова е под каран-
тина. Тя е контактна с 
половинката си Ники 
Михайлов, който е 
заразен с COVID-19. 
Те от години са двойка 
и живеят под един 
покрив. "Чувствам се 
добре. Не съм болна. 
Под карантината съм", 
обясни НиЛо. Врата-
рят пък ще бъде под ключ до 
24 ноември и със сигурност 
пропуска срещата на клубния 
си Левски с ЦСКА-София.  Не-
отдавна името на Лозанова бе 
намесено в грандиозен скан-
дал. Мегз твърди, че Николе-
та и други плеймейтки са се 
отплащали на журналиста 

Мартин Карбовски със секс 
услуги, за да бъдат част от 
предаването му Втори план 
по бТВ. "Тези неща са доста 
смешни за мен. Не очаквай-
те да коментирам темата", 
сподели по този повод 
НиЛо, която през годините е 
показвала голяма близост с 
тв водещия.

National 
Geographic 
ще зарадва 
зрители-
те си с 
още една 
изклю-
чителна 
продукция. 
Тази неделя от 22 ч. пред-
стои премиерата на доку-
менталния филм Кралицата. 
Той представя един уника-
лен поглед към близо 70-те 
години от възкачването на 
престола на Елизабет II, най-
дълго управляващия монарх 
на Великобритания.  Зри-
телите ще имат усещането, 
че присъстват на някои от 
най-важните и най-тежките 
събития в историята на бри-
танската монархия, които са 

представени 
с помощта на 
неизлъчвани 
аудиоинтер-
вюта, видео-
материали и 
редки кадри.  
Филмът ще 
се излъчи 

в 172 страни на 43 езика. 
Негов режисьор е носителят 
на награди Еми и Пийбоди 
Том Дженингс (Аполо: Мисии 
до луната, Даяна: Нейната 
история с нейните думи). Той 
не изневерява на автор-
ския си стил – историята се 
разказва от първо лице и 
рисува интригуваща картина 
на личния живот на крали-
цата. Музиката към филма е 
продуцирана от носителя на 
Оскар Ханс Цимер.

НиЛо и Ники Михайлов под карантина

Кралицата с премиера тази неделя по NG
снимка: national geographic

Мария Бакалова 
с интервю за 

Ню Йорк Таймс

Британският актьор Хю Грант 
е прекарал коронавиру-
са по-рано през годината. 
60-годишният Грант, който в 
момента гледаме в хитовия 
сериал на HBO Отмяната, 
сподели за срещата си с виру-
са в епизод от Късното шоу на 

Стивън Колбер. Хю и съпругата 
му Ана Ебърстийн са прека-
рали болестта през февруари. 
Грант разказва, че впослед-
ствие си е направил тест, 
който е установил наличието 
на антитела. Имал е симпто-
ми като прекомерно потене, 

тежест в гърдите и загуба на 
обоняние. Актьорът споделя, 
че се е опитвал да надуши 
различни неща - цветя, боклук, 
парфюма на жена си, но без 
резултат. Хю Грант допълва, 
че е прекарал карантината с 
жена си и трите им деца.

Хю Грант преболедувал COVID-19 още през февруари
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Специализираното световно филмово издание Screen Daily публикува обширна статия за новия филм на Ка-
мен Калев Февруари, представен на Международния кинофестивал в Токио. „Лентата изследва живота на един 
овчар в периодите, когато е на 8, 18 и 82 години, преминавайки през ежедневието на детството, военната 
служба и старините му. Вдъхновена от собствения дядо на сценариста и режисьора, драмата е част от 
официалната селекция на Кан 2020 и разглежда самотата, повика на природата и по-голямата привърза-
ност на главния герой към животните, отколкото към хората“, пише журналистката Сара Уорд. Февруари е 
продуциран от Waterfront Film. В главните роли са дебютантите Лъчезар Димитров, Кольо Добрев и големият 
актьор Иван Налбантов. Музиката във филма е на композитора Петър Дундаков.

Ф
илмът Бащата 
на режисьорите 
Кристина Грозева 
и Петър Вълчанов 

е сред водещите 6 номини-
рани заглавия за наградите 
Оскар, в категорията за най-
добър чужд филм, съобщава 
goldderby.com. Филмите ще 
бъдат достъпни за всички 

членове на академията, които 
могат да гласуват за послед-
ните пет номинирани, при 
условие че потвърдят, че са 
гледали всички заглавия. Но-
минациите в тази и остана-
лите 22 конкурсни категории 
ще бъдат обявени на 15 март 
2021 г., а церемонията по раз-
даването на наградите е на 

ФЕВРУАРИ НА КАМЕН КАЛЕВ С ЛАСКАВИ ОТЗИВИ В ТОКИО

Традиционният празничен новогоди-
шен концерт на НДК тази година ще 
бъде под надслов Севера и Юга и ще се 
проведе в партньорство със Софийска 
филхармония. Негов диригент ще е ма-
естро Емил Табаков, който във времето 
назад е бил и артистичен директор на 
фестивала, основан от именития бъл-
гарски диригент Емил Чакъров, ученик 
на Херберт фон Караян и Мишел Глоц 
– един от най-известните продуценти 
на класическа музика. Въпреки панде-
мията НДК възнамерява да проведе на 
живо концерта на 1 януари  в първа 
зала от 18:30 ч. Програмата ще е му-
зикална разходка от класиката на Аме-
рика с творци като Ленард Бърнстейн 
и Оскар Питърсън през бродуейския 
мюзикъл на Гершуин, горещите ритми 
на аржентинското танго и мелодиите 
на Рио де Женей-
ро. Уестсайдска 
история, Порги 
и Бес и Funny 
Face са само част 
от познатите и 
любими заглавия, 
които ще прозву-
чат в залата.  

ЕМИЛ ТАБАКОВ ДИРИЖИРА 
ПРАЗНИЧНИЯ НОВОГОДИШЕН 
КОНЦЕРТ

Бащата сред водещите номинирани 
за Оскар 25 април. От въвеждането 

на състезателната катего-
рия през 1957 г. европейските 
филми доминират, като пе-
челят 52 пъти. Тези дни Холи-
вуд Рипортър описа Бащата 
като трагикомичен семеен 
фарс, пътуване в дълбоката 
българска провинция, къде-
то хората вярват повече в 
древни суеверия и магически 
фолклор, отколкото в моше-
ническата държавна бюро-
крация. Филмът е носител 
на голямата награда Крис-
тален глобус от фестивала в 
Карлови Вари, бил е показван 
на фестивалите в Торонто, 
Лондон, Гоа, Валядолид и Три-
ест. Продаден е за разпрос-
транение в над 10 държави.

Избират първия полуфиналист в MasterChef

Тази неделя в MasterChef пред-
стои последен master клас и 
последен стрес тест преди финал-
ната надпревара. На 15 ноември 
ще стане ясно и кой е първият 
полуфиналист в шоуто. Chef Роу 
няма да спре да сипе суперлативи 
към участниците, а Chef Михалчев 
ще приготви сладолед от тофу 

сирене.  „Аз трябва да се махна, за 
да оставя и колегите да опитат, но 
наистина ми харесва. Никога не 
сте ме виждали така да ям! Това 
искам да видя на финала. Това е 
MasterChef“ казва Chef Роу тази 
неделя по повод постиженията 
на участниците. Надпреварата 
на този етап от състезанието в 
епизода може да бъде обобщена 
само по един начин, изказан на 
глас отново от Chef Роу – „Класа! 
Начинът, по който вие вдигнахте 
летвата днес, качеството, стандар-
та, въображението, желанието и 
самочувствието във вашите чинии 
ми харесва много. Продължавайте 
само така!“
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ВРЕМЕ

ОСВЕН В 
ДЕВЕТНАДЕСЕТ 
МИНУТИ ДНЕВНИ, 
СЕДМИЧНИ И 
МЕСЕЧНИ ПРОГНОЗИ 
ЧЕТЕТЕ И В САЙТА 
WWW.SLAVA.BG

Водолей
Обмисляйте вся-
ко свое действие. 
Финансите Ви ще 
нарастват про-
порционално на заетост-
та. Не губете времето си, 
заемете се по-активно с 
професионалните си зада-
чи. Пазете се от конфли-
кти и щадете енергията си 
за полезни неща.

Козирог
С каквото и да се 
заемете днес го 
вършите с лекота и 
постигате желания 
резултат. Ангажират ви лични 
въпроси, касаещи семейството. 
Старайте се да сте полезни на 
хората около себе си с каквото 
можете.

Стрелец
Колкото и да ви се 
иска да покажете 
на някого, че го 
превъзхождате ще 
спечелите, ако не демонс-
трирате самочувствието си. 
Смиреното се отнасяйте към 
всички, има кой да оцени 
достойнствата ви.

Скорпион
За да бъдат успеш-
ни делата Ви днес, 
се нуждаете от 
повече информа-
ция. Изиграйте правилно 
ходовете си и Ви очаква 
бърз напредък във всичко. 
Готови сте да поемете пове-
че отговорности.

Везни
Съзнателно по-
ложените усилия 
ще подобрят 
атмосферата 
около Вас. С тях ще бъдете 
оценени от обкръжение-
то си. С Вас е леко да се 
работи и резултатите, които 
постигате говорят за висо-
ка ефективност.

Дева
От отношението 
ви към хората, с 
които работите 
днес ще зависят 
важни за вас въпроси, затова 
не допускайте то да стане 
причина за ваш неуспех. 
Бъдете внимателни и благо-
разположени към околните и 
може да сте сигурни, че това 
само ще е във ваша полза.

Лъв
Ако ви се наложи 
да работите 
с непознати 
хора зачитайте 
мненията им, дори когато 
ви изглеждат странни. С 
повече старание ще ви 
се отдаде да балансирате 
между работата и семейни-
те задължения.

Рак
Освободете се 
от работната 
обстановка, за 
да успеете да 
си починете, макар и в движе-
ние. Подхождате с търпение 
към проблем, касаещ цялото 
ви семейство. За предпочита-
не е да не взимате решение 
точно днес.

Близнаци
Заредете се 
с творческо 
вдъхновение и 
позитивни мисли. 
За това ще ви помогне 
общуването с природата 
и хората, които мислят 
като вас. Новости от битов 
характер ще ви зарадват 
и помогнат да обновите 
интериора в дома си.

Телец
Не чакайте друг 
да се погрижи и 
да разнообрази 
живота ви. Взе-
мете нещата в свои ръце 
и помислете с кое хубаво 
нещо да се захванете, като 
внесете ред в хаоса, който 
ви пречи да се почувствате 
щастливи.

Риби
Денят ще ви пред-
ложи предизвика-
телства, към които 
ще се отнесете с 
интерес. Професионалните ви 
грижи ще отстъпят място на 
едно ново чувство. Работните 
ви проекти ще станат отново 
перспективни, защото ще 
получите добри резултати и 
материални придобивки.

времето

София 

Овен
Ако ви поискат 
услуга, не я 
отказвайте. Знайте, 
че всичко в този 
живот се връща, а многократно 
добрите дела. Затрупани сте 
от поизостанали задачи, но ще 
забележите как с лекота ще 
свършите заплануваното.

19 МИНУТИ 
СОФИЯ - 
ПЪРВИЯТ 
БЕЗПЛАТЕН 
ВСЕКИДНЕВНИК 
В БЪЛГАРИЯ

min: 2о  max: 11о

Перник 
Пловдив 

min: 3о max: 14о

Варна 

min: 10о max: 13о

Русе 

min: 2о max: 11о

Сандански 

min: 1о max: 14о

В София ще има променлива облачност. 
Минималната температура ще бъде 2°, а 
максималната 11°.

Във Варна ще бъде облачно. Мини-
малната температура ще бъде 10°, а 
максималната 13°.

В Перник ще има променлива облач-
ност. Минималната температура ще 
бъде 3°, а максималната 12°.

В Пловдив ще има променлива облачност. 
Минималната температура ще бъде 3°, а 
максималната 14°.

Бургас 

Кърджали 

min: 3о max: 12о

В Бургас ще бъде предимно облачно. 
Минималната температура ще бъде 10°, а 
максималната 13°.

Видин 

min: 4о max: 9о

Велико Търново 

min: 1о max: 11о

Телците да не чакат друг да 
разнообрази живота им. Съзнателно 

положените от Везните усилия 
ще подобрят атмосферата около 
тях. За да са успешни делата на 

Скорпионите ще им е необходима 
повече информация. Денят на Рибите 
ще им предложи предизвикателства, 
към които ще се отнесат с интерес.

min: 10о max: 13о

min: 3о  max: 12о

Днес над страната ще 
има променлива облач-
ност. Минималната 
температура ще бъде 0°, 
а максималната 15°.

Излиза от 01.09.2008 г.

Со фия 1000, 

ул. Три уши, № 6Б, ет. 3

тел. 826 88 15;  927 34 46; 

826 56 25;   

e-mail: offi  ce@19min.bg

Изданието използва снимки от 

БГНЕС, БТА, архив СЛАВА

ПЕЧАТ: 

ОСНОВАТЕЛИ: 

БОРИС АНГЕЛОВ

АТАНАС АРНАУДОВ

ДИРЕКТОР РЕКЛАМА: 

0878 225 395

reklama@19min.bg

Издателят не носи отговорност 
за съдържанието на 
публикуваните в изданието 
цитати и рекламни материали.
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Руската ваксина 
Спутник В, която е 
първата официално ре-
гистрирана в света, е 
успешна в 92% от слу-
чаите, съобщи вчера 
създателят й проф.
Александър Гинцбург. 
Това сочат данните 
от втория етап на 
нейните изпитания, 
като на първия пока-
заната ефективност 
достигна 85%. Ефек-
тивността е изслед-
вана върху повече от 
16 000 ваксинирани. 
Стандартът на Све-
товната здравна ор-
ганизация е 70%, уточ-
ни Гинцбург. Новината 
беше приветствана 
лично от главния ре-
дактор на най-авто-
ритетното световно 
научно издание Лан-
сет, което вече пуб-
ликува информация за 
руската ваксина, като 
по този начин я призна 
за съществуваща и при-
ета от международна-
та общност. 

Припомняме, че вак-
сината на Pfizer обя-
ви 90% ефективност 
при под 100 тества-
ни. Разликата е, че 
Спутник работи за 
хората до 65-годишна, 
а американският пре-
парат – до 80-годишна 
възраст. В момента 
руснаците разработ-
ват модификация за 
превенция на третата 
възраст – хората, кои-
то са над 65 г.

Професорът обясни 
как работи създаде-

ният от него медика-
мент, който е базиран 
на ваксини срещу пре-
дишния коронавирус и 
срещу Ебола, с които 

руските учени успешно 
са лекували и са осигу-
рявали превернция в 
ударените от зарази-
те държави. Препара-

та се инжектира два 
пъти. След първата 
преливка се изчаква 
21 дни, за да се поста-
ви втората доза. След 

това трябва да мине 
още толкова – нови 3 
седмици, и след изти-
чането на тези 42 дни 
трябва да се получи 
2-годишен имунитет.

Руската агенция за 
инвестиции, която 
вложи пари в разработ-
ването на ваксината, 
обяви, че вече са дого-
ворени 1,2 млрд.дози с 
над 50 държави. Някои 
от тях ще разчитат 
на руското производ-
ство, докато други 
като Бразилия, Ин-
дия, Мексико, Аржен-
тина и др. ще правят 
продукция по лиценз 
на своя територия. 
Сред останалите по-
ръчали са дори лидери 
в науката и медици-
ната като Израел, 
освен съюзниците на 
Путин от бившето съ-
ветско пространство 
и други приятелски 
на Кремъл държави. В 
следващия месец Спу-
тник В ще произведе 
за вътрешния си па-
зар 1 милион ваксини, 
които приоритетно 
ще отидат за превен-
ция първо на медици-
те, а после и на оста-
налите работещи на 
„първа линия”. 

Китай, чийто вое-
нен институт създа-
де собствена ваксина 
още преди регистра-
цията на руската, 
твърди, че вече е вак-
синирал армията и 
други възлови звена в 
тамошната публична 
система.  

Главният изпълнителен директор на Pfi zer Алберт Бурла е про-
дал в деня на обявяването на новината за К19 ваксината 
на компанията 62% от притежаваните от него акции във 
фирмата при годишния им максимум по цена, пише Биз-
нес инсайдър. Той е пласирал при скачането на курса след 
мощния пиар, в който лично се включи, 132 508 ценни книжа 
от дружеството при средна котировка от 41,99 долара, което 
му донесе 5,6 млн. долара за минути. Мениджърът явно си пази 
останалия дял от 81 812 акции за деня на регистрацията на 
препарата.

Ваксината срещу коронавирус на 
AstraZeneca и Университета Оксфорд 
е със 7 пъти по-ниска цена от 
конкурентния продукт на Pfi zer, 
но американците първи си напра-
виха пиар и сега дори Евросъюзът 
ще купи „до 300 000 000 дози” или 
необходимите за превенция на 30% 
от населението на ЕС, както съобщи 
Урсула фон дер Лайен. Това стана 

ясно от изявление на британския 
премиер Борис Джонсън. От една 
страна той подкрепя домашния про-
ект за ваксина, който е направен във 
висшето чилище, което самият той 
е завършил, но от друга поръча за Ве-
ликобратания количества, равни на 
нейното население,  и от ваксината 
на щатско-немския екип, разработил 
конкурентния медикамент.

>>ШЕФЪТ НА PFIZER СПЕЧЕЛИ 
$5,6 МЛН. ОТ ПИАРА НА 
ВАКСИНАТА

>>КОРОНАПРОДУКТЪТ НА ASTRAZENECA 
Е 7 ПЪТИ ПО-ЕВТИН ОТ АМЕРИКАНСКИЯ

-

и 

Спутник убива 
92% К19, 42 дни 

до имунитет, 
продадени са 
1,2 млрд. дози 
на 50 страни
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Легендата на Барселона и 
българския футбол Христо 
Стоичков даде обширно интер-
вю за вестникМундоДепорти-
во. Повод за него беше автоби-
ографията на Камата, която 
вече се продава и във фен мага-

зините на каталунския клуб. В 
него той се изказа изключител-
но ласкаво за голямата звезда 
на БарсаЛионел Меси.

„Естествено, че се радвах, че 
Меси остана в Барселона. Ми-
сля, че ще завърши кариерата 
си тук, но винаги има едно но. 

Аз искам това да се случи, но 
не съм в неговите мисли. Тряб-
ва да го пазим и да го обичаме. 
Жалко, че сега няма публика, за 
да покаже обичта си към него. 
Аз лично бих заменил моята 
„Златната обувка“ за светов-
на купа на Меси“, заяви още 
Стоичков.

Припомняме, че за разли-
ка от големия си конкурент 

Кристиано Роналдо арженти-
нецът няма трофей със своя 
национален отбор. През 2014-а 
г. Меси и съотборниците му 
от Аржентина бяха изключи-
телно близо до световната 
титла, но загубиха финала от 
Германия след продължения. 
С представителния тим той 
има и няколко загубени финала 
на турнира на Копа Америка.

Българският национален 
отбор по футбол постигна 
първа победа в официален 
мач от година насам. Възпита-
ниците на Георги Дерменджи-
ев победиха с 3:0 Гибралтар, 
а успехът на футболистите ни 
предизвика купища иронич-
ни коментари. Най-деен в тях 
бе президентът на Славия 
и член на Изпълкома на 
Българския футболен съюз 
Венцислав Стефанов.
„Този мач с Гибралтар даже не 
го и гледах. Какъв беше този 
мач?! Несериозен. По-добре 
да бяхме играли с Куртово Ко-
наре. Гибралтар... Самолетите 
им кацат на шосето. Стига 
глупости!“, сподели Венци 
Стефанов.

Бих заменил моята Златна 
обувка за световна купа на 
Меси: Стоичков

>>ДА БЯХМЕ 
ИГРАЛИ С 
КУРТОВО КОНАРЕ, 
В ГИБРАЛТАР 
САМОЛЕТИТЕ 
КАЦАТ НА 
ШОСЕТО: ВЕНЦИ 
СТЕФАНОВ

Радвам се, че 
остана, трябва да 
го пазим и обичаме, 
смята Камата за 
аржентинеца

Изборът на следващия 
президент на БФС бе отло-
жен за втори път. След като 
преди седмица футболният 
съюз съобщи, че е получил 
препоръка от министерството 
на здравеопазването конгре-
сът на 11 декември да не се 
проведе, сега временният 
ръководител на БФС Михаил 
Касабов заяви, че отлагането 
вече е факт.
„Миниcтeрcтвoтo нa 
здрaвeoпaзвaнeтo oтлoжи 
кoнгрeca. Кaквo мoжeм дa 
нaпрaвим? Имa ли знaчeниe 
дaли гo oдoбрявaмe или нe? 
Зa мeн бeшe нaй-хубaвo дa 
имa oтдaвнa кoнгрec и вeчe 
дa cмe гo зaбрaвили“, каза 
Кacaбoв след победата с 3:0 
срещу Гибралтар в приятелска 
среща.
„Нe cъм миcлил пo въпрoca 
кoй трябвa дa бъдe нaчeлo нa 
БФC. Нeкa видим кoи щe ce 
кaндидaтирaт. Виe чувaли ли 
cтe някoй дa ce e кaндидaти-
рaл? Дo мoмeнтa нямa кaн-
дидaтури“, дoбaви временният 
президент на БФС.

НЯМА КАНДИДАТУРИ 
ЗА ШЕФ НА РОДНИЯ 
ФУТБОЛ: ВРЕМЕННИЯТ 
ПРЕЗИДЕНТ НА БФС
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През лятото след намеса 
на евродепутата Емил 
Радев (бел. ред. „главни-

ят прокурор на ГЕРБ“ и част 
от скандала с отвличането на 
кораба Бадр ) и инициатива на 
депутати от ГЕРБ и патри-
отите, парламентът прие на 
първо четене промени в Закона 
за задълженията и договорите, 
с които се предвиди десетго-
дишна абсолютна давност, 
след изтичането на която се 
погасяват дълговете на физи-
чески лица. 

Тогава текстовете бяха 
подложени на сериозна кри-
тика от водещи експерти в 
тази област като проф. Ог-
нян Герджиков и проф. Ангел 
Калайджиев. Бяха отречени 
с негативни становища и от 
Министерството на право-
съдието и Министерството 
на финансите, а също и на 
редица съсловни и браншови 
организации. 

Надигна се сериозна съпро-
тива срещу обещанието да 
се опрости всичко и на всички 
без критерий за добросъвест-
ност. Внесеният законопроект 
не беше придружен от сериоз-
на оценка на въздействието, 
от която да е видно как ще се 
измени поведението на длъж-
ниците и кредиторите след 
една такава промяна – дали ще 
има бум на недобросъвестни-
те, дали добросъвестните ще 
бъдат ощетени и какви реци-
прочни действия ще предпри-
емат банките и кредиторите 
в новата среда. В мотивите и 
публичното говорене на вноси-
телите  пък имаше абсолютно 
грешни аналогии с данъчното 
законодателство и предимно 
политически доводи и попули-
зъм за желанието за справяне 
с фигурата на вечния длъжник. 

Вярно е, че България е една 
от малкото държави, в която 
няма закон за личния фалит 
като средство за прекратя-
ване на практиката „вечен 
длъжник“, но тази тема умело 
се измества от абсолютната 
давност. Абсолютна давност в 
Европа има в Дания – 30 години, 
Нидерландия – 20 години, Пор-
тугалия – 20 години. Процедура 
по личен фалит има в повечето 
европейски държави, в САЩ, а 

дори и в Русия. 
Може да се каже, че абсолют-

ната давност и закона за лич-
ния фалит са две различни кон-
цепции за справяне с проблема 
„вечен длъжник“, даже донякъде 
се изключват взаимно. 

Зад сложните процедури по 
личния фалит всъщност се 
крие законов ред, по който да 
стане освобождаването от 
дълга (цялостно или частично) 
и по който да се удовлетворят 
кредиторите, той обследва 
добросъвестност на длъжни-
ка и дава втори шанс на хора, 
които действително не са се 
укривали, имали са пълно жела-
ние и добросъвестно поведение 
по изплащане на дълга, но са в 
затруднено положение. Когато 
има такъв ред и той се спазва, 
ефектът ще се прояви в някол-
ко посоки – ще се ограничи про-
изволът с права и измамите, 
ще има превенция и дисциплина 
и за кредитора и за длъжника.

Затова е странно, че едни и 
същи депутати са предлага-
ли и двете идеи през години-
те. А също така е странно и  
кое налага евродепутатите, 
които стоят зад идеята за 
абсолютна давност и депу-
татите, които я приемат, 
да изберат нея пред личния 
фалит и да лансират лесното 
решение. 

Всъщност, независимо от 
дебатите, кой модел за спра-
вяне с проблемите с дълговете 
е по-добър, депутатите ком-
прометираха и самата идея за 
абсолютна давност по начина, 
по който я приемат, без об-

съждане и без участие на екс-
перт. 

За пореден път се следва из-
цяло грешен подход за приема-
не на закони, който може да 
бъде описан в няколко стъпи 
и да бъде патент на ГЕРБ за 
приемане на закони: 

1. Една идея, засягаща фун-
даментални принципи в За-
кона  за задълженията и до-
говорите, се лансира медийно 
като спасителен пояс за длъж-
ниците от евродепутат (ими-
тира се външен фактор) и на-
родни представители. 

2. Проектът страда от 
редица пороци, няма оценка 
за въздействието, няма под-
робни мотиви. Отречен е от 
министерства и експертната 
общност. 

3. Гласува се на първо чете-
не, с идеята, че ще се оздрави 
между четенията. Но в сро-
ка за предложения постъпва 
само една идея за промяна 
във внесения текст. 

4. На извънредно заседание на 
Комисия по правни въпроси, в 
отсъствие на нейния предсе-
дател, текстът се разглежда 
така, както е внесен и с много 
други предложения, които не са 
публично известни и стават 
ясни по време на самата коми-
сия. 

5. По никакъв начин не са 
инициирани дебати и дискусия 
след десетките отрицателни 
мнения и становища, след от-
рицателни позиции дори на во-
дещите министерства. 

6. Цялото това нещо се пра-
ви под наслов „бързи решения 

за вечния длъжник“ и под това 
гръмко заглавие се замитат 
следите от брутален модел, 
патент на ГЕРБ през послед-
ните години за приемане на 
закони, без дебати и без дис-
кусия. 

7. Опозицията за пореден 
път е съучастник – изказват 
се критично по начина на при-
емане, имат въпроси по отдел-
ните текстове, но подкрепят 
в крайна сметка проекта. 

След един такъв „победен 
марш“ на народните предста-
вители остава въпросът кой 
ще плати сметката от оп-
рощаването на дълговете на 
всички и за всичко, а също и до 
кога депутатите ще действат 
от позицията на силата, без да 
се съобразяват с експертната 
общност и професорите, от 
които би следвало да са се учили. 
Защото по този начин се при-
дава изцяло негативна свет-
лина на абсолютната давност 
– приета на тъмно, без дебат 
и дискусия по едно цялостно ре-
шение в сектор дългове. Приета 
с привкус на външен натиск и 
неясни мотиви. Абсолютната 
давност на ГЕРБ и Конститу-
цията на ГЕРБ ще бъдат аз-
бучни примери пред студенти-
те по право как НЕ се пишат 
закони. 

На „победителите“ и „осво-
бодените“ за финал бихме 
казали – не бързайте да праз-
нувате. Подобно изкривяване 
на основни принципи в право-
то никога не остава без по-
следствие и все някой ще пла-
ти сметката. 

Правната комисия компрометира 
идеята за абсолютна давност
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ПРОГРАМИ

БНТ
05.15 Още от деня коментарно 

предаване/п/
05.40 Телепазарен прозорец
06.00 Денят започва сутрешен блок с 

Христина Христова
09.00 По света и у нас
09.05 100% будни
11.00 Култура.БГ
12.00 По света и у нас
12.35 Новини на турски език
12.45 Телепазарен прозорец
13.00 Последният печели забавно-

познавателно семейно куиз 
шоу/п/

14.00 Когато сърцето зове 3 тв филм 
/3 епизод/

14.45 Малки истории
15.45 Телепазарен прозорец
16.00 Бързо, лесно, вкусно
16.30 Светът на жестовете
16.45 Светът и ние
17.00 България в 60 минути с Мариа-

на Векилска
18.00 По света и у нас
18.30 Още от деня коментарно 

предаване
19.00 Последният печели забавно-

познавателно семейно куиз 
шоу

20.00 По света и у нас
20.45 Спортни новини
21.00 Панорама с Бойко Василев
22.00 Викингите 5 тв филм /2 епизод/ 

(16)
23.00 По света и у нас
23.30 Концерт на „Александров 

Рагтайм бенд“ Международен 
джаз фестивал - Банско 2020

00.30 Светът и ние /п/
00.45 100% будни /п/
02.40 Култура.БГ /п/
03.40 Извън играта /п/
04.10 Музика, музика /п/
04.40 Когато сърцето зове 3 тв филм 

/3 епизод/п/

bTV
05.30 „Домашен арест“ - сериал, 

с.3 еп.3
06.00 „Трансформърс: Рескю Ботс“ - 

анимация, сериал, еп.5
06.30 „Лице в лице“ /п./
07.00 „Тази сутрин“ - информационно 

предаване с водещ Антон 
Хекимян

09.30 „Преди обед“ - токшоу с 
водещи Десислава Стоянова и 
Александър Кадиев

12.00 bTV Новините - обедна 
емисия

12.30 „Шоуто на Николаос Цитири-
дис“ /п./

13.30 Премиера: „Черна птица“ - 
сериал, еп.3

15.00 „Търговски център“ - сериал, 
с.15 еп.141, 142

16.00 Премиера: „Сестра Бети“ - 
сериал, с.5 еп.8

17.00 bTV Новините
17.30 „Лице в лице“ - публици-

стично предаване с водещ 
Цветанка Ризова

18.00 Премиера: „Опасни улици“ - 
сериал, с.14 еп.90

19.00 bTV Новините - централна 
емисия

20.00 Премиера: „Завинаги“ - 
сериал, с.3 еп.103

21.00 „Фермата: Пътят на една 
мечта“ - риалити, с.6

22.30 „Шоуто на Николаос Цитири-
дис“ - вечерно токшоу

23.30 bTV Новините - късна емисия
00.00 „Закон и ред: Специални 

разследвания“ - сериал, 
с.20 еп.23

01.00 „Опасни улици“ - сериал, 
с.14 еп.9

02.00 bTV Новините /п./
02.30 „Преди обед“ /п./
04.40 „Завинаги“ - сериал, с.2 еп.72

NOVA
05.30 „Пожарникарите от Чикаго“ - 

сериен филм, сезон 8 /п/
06.30 „Здравей, България“ - сутре-

шен блок
09.30 „На кафе“ - предаване на 

NOVA
12.00 Новините на NOVA
12.30 „Госпожа Фазилет и нейните 

дъщери“ - сериен филм
13.30 „Остани с мен“ (премиера) - 

сериен филм
15.00 „Черна роза“ (премиера) - 

сериен филм
16.00 Новините на NOVA
16.10 „Пресечна точка“ - публици-

стично шоу
17.00 „Намери ме“ (премиера) - 

сериен филм
18.00 „Семейни войни“ (премиера) 

- телевизионна игра
19.00 Новините на NOVA - централ-

на емисия
20.00 „All Inclusive“ (премиера) - 

сериен филм, сезон 2
21.00 „Игри на волята: България“ 

(премиера) - риалити, 
сезон 2

22.30 „Братя“ (премиера) - сериен 
филм

23.00 Новините на NOVA
23.30 „Кобра 11: Обади се!“ - сериен 

филм, сезон 23
00.30 „Пожарникарите от Чикаго“ - 

сериен филм, сезон 8
01.30 „Женени с деца“ - сериен 

филм, сезон 9
02.30 „Завинаги свързани“ - сериен 

филм
04.30 „Остани с мен“ - сериен 

филм /п/

Diema
06.15 „Екип „Среднощен ездач“ - 

сериал /п/
07.15 „Женени с деца“ - сериал, 

сезон 7 /п/
07.45 „Уокър - тексаският рейнджър“ 

- сериал, сезон 7 /п/
08.45 „Скорпион“ - сериал, сезон 4 /п/
10.00 „Полицаите от Чикаго“ - сериал, 

сезон 5 /п/
11.00 „Хавай 5-0“ - сериал, сезон 5, 2 

епизода /п/
13.00 „Уокър - тексаският рейнджър“ 

- сериал, сезон 7
14.00 „Скорпион“ - сериал, сезон 4
15.00 „Полицаите от Чикаго“ - сериал, 

сезон 5
16.00 „Женени с деца“ - сериал, сезон 

7, 2 епизода
17.00 „Лош къcмет“ - трилър с уч. на 

Уесли Снайпс, Сибил Шепърд, 
Обри Долар, Жаклин Морган 
и др.

19.00 „Екип „Среднощен ездач“ - 
сериал

20.00 „Хавай 5-0“ - сериал, сезон 5, 
2 епизода

22.00 „Дивергенти: Предани“ - 
приключенски екшън с уч. на 
Шайлийн Уудли, Майлс Телър, 
Зои Кравиц, Надя Хилкер, 
Ансел Елгорт , Тео Джеймс 
и др.

01.30 „Последното кралство“ - 
сериал, сезон 1

01.30 „Фрактура“ - предаване за рок 
музика /п/

03.30 Еротичен телепазар

KinoNova
06.00 „От местопрестъплението“ - 

сериал, сезон 10 /п/
07.00 „Зимата на любовта“ - коме-

дия с уч. на Леа Рени, Лиса 
Велхел, Нейл Метър, Майкъл 
Тайген и др. /п/

09.00 „Да обичаш по рецепта“ - се-
меен филм с уч. на Мая Стоян, 
Райън Ротман, Бес Армстронг, 
Таня Чишолм и др.

11.00 „Най-доброто в мен“ - роман-
тична драма с уч. на Джеймс 
Марсдън, Мишел Монахан, 
Джералд Макрейни, Джон 
Тени и др. /п/

13.30 „Градски каубои: Златото на 
Кърли“ - уестърн-комедия с 
уч. на Били Кристъл, Даниел 
Стърн, Джон Ловиц, Джак 
Палънс и др.

16.00 „Виж кой говори“ - роман-
тична комедия с уч. на 
Джон Траволта, Кърсти Али, 
Олимпия Дукакис, Джордж 
Сегал и др.

18.00 „Лара Крофт: Томб Рейдър“ - 
екшън-фантастика с уч. на 
Анджелина Джоли Джон Войт, 
Ноа Тейлър, Даниел Крейг, 
Иън Глен и др. /п/

20.00 „От местопрестъплението: 
Маями“ - сериал, сезон 5

21.00 „Часът на героите“ - трилър 
с уч. на Крис Пайн, Кейси 
Афлек, Бен Фостър, Ерик Бана, 
Холидей Грейнджър, Джон 
Ортиз и др.

23.20 „От местопрестъплението: 
Маями“ - сериал, сезон 5 /п/

00.20 „Хотел Артемида“ - трилър с 
уч. на Джоди Фостър, София 
Бутела, Джеф Голдблум, Дейв 
Баутиста, Стърлинг К. Браун, 
Джени Слейт, Закъри Куинто 
и др.

FOX
05.15 Престъпления от класа, еп. 13
06.00 Семеен пъзел, еп. 6
06.20 Касъл, еп. 16
07.10 Касъл, еп. 17
08.00 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 24
08.55 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 25
09.50 Орвил, еп. 7
10.45 911, еп. 5
11.40 Магнум, еп. 6
12.35 Невероятният Хълк, еп. 1
14.50 Малкълм, еп. 15
15.20 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 1
16.15 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 2
17.10 Орвил, еп. 8
18.05 Касъл, еп. 18
19.00 Касъл, еп. 19
20.00 911, еп. 6
21.00 Магнум, еп. 7
22.00 Шафт, еп. 1
23.50 Черният списък, еп. 11
00.45 Касъл, еп. 18

01.40 Касъл, еп. 19
02.30 Престъпления от класа, еп. 13
03.15 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 1
04.00 Отдел „Разследване“, еп. 10
04.45 Рел, еп. 9

bTV Cinema
06.00 „Вътрешна сигурност“ /п./ - 

сериал, с.7 еп.11, 12
08.30 „Противоотрова“ - екшън, 

психотрилър (САЩ, Германия, 
2002), режисьор Джим 
Гилеспи, в ролите: Силвестър 
Сталоун, Чарлз Дътън, Поли 
Уокър, Крис Кристоферсън, 
Джефри Райт, Том Беринджър, 
Стивън Ланг и др.

10.45 „Вътрешна сигурност“ - сериал, 
с.8 еп.1, 2

13.30 „Яжте, пийте и се оженете“ - 
романтичен (Канада, САЩ, 
2019), режисьор Хедър Хотърн 
Дойл, в ролите: Джослин 
Хюдон, Джейк Фой, Сам Робърт 
Мюик, Сидни Скоуша, Бевърли 
Елиът и др.

15.15 „Цената на свободата“ - трилър 
(тв филм, Канада, 2017), режи-
сьор Джон Л`Екюър, в ролите: 
Кели Уилямс, Ниъм Уилсън, 
Сарейн Бойлан, Конрад Коутс, 
Джъстин Мейдър и др.

17.00 „Киану“ - екшън, комедия 
(САЩ, 2016), режисьор Питър 
Атенсио, в ролите: Кигън-
Майкъл Кий, Джордан Пийл, 
Тифани Хадиш, Метъд Ман, 
Джейсън Мичъл, Луи Гузман, 
Уил Форт, Ниа Лонг и др.

19.15 „Тел - крадецът“ - криминален, 
екшън (САЩ, 2014), режисьор 
Джей Ем Ар Луна, в ролите: 
Майло Вентимиля, Кейти 
Сакхоф, Джейсън Лий, Робърт 
Патрик, Алън Тудик, Фейзон 
Лав и др.

20.50 „Като на кино“ - предаване 
за кино

21.00 „Ултиматумът на Борн“ - 
екшън, трилър, мистъри (САЩ, 
Германия, 2007), режисьор 
Пол Грийнграс, в ролите: Мат 
Деймън, Едгар Рамирес, Джоан 
Алън, Дейвид Стратеърн, Джу-
лия Стайлс, Пади Консидайн, 
Даниел Брюл, Албърт Фини, 
Брайън Кокс и др.

23.15 „Белязаният“ - криминален, 
драма (САЩ, 1983), режисьор 
Брайън Де Палма, в ролите: 
Ал Пачино, Мишел Пфайфър, 
Стивън Мауър, Мери Елизабет 
Мастрантонио, Робърт Лоджиа, 
Ф. Мъри Ейбрахам, Марк 
Марголис и др. [16+]

02.30 „Цената на свободата“ /п./ - 
трилър (тв филм, Канада, 2017)

04.15 „Демоните на Дебора“ - хорър, 
психотрилър (САЩ, 2014), 
режисьор Адам Робител, в ро-
лите: Джил Ларсън, Ан Рамзи, 
Мишел Анг, Брет Джентайл и 
др. [16+]

Bulgaria On Air
06:30 Историите ON AIR с Миглена 

Георгиева /п./
07:00 България сутрин - важните 

неща рано сутрин с Гергана 
Венкова и Златимир Йочев

09:00 По следите на храната - филм 
09:30 Ези-тура: Шопинг – поредица 

за пътешествия и лайфстайл
10:30 Истинските гадни копилета 

- филм
11:30 Изгряващото слънце – роман-

тичен сериал
12:30 Американска принцеса – 

романтична комедия /п./
13:30 Новините ON AIR
14:00 Телепазарен прозорец
14:15 Операция История– предаване 

с Росен Петров /п./

15:15 Телепазарен прозорец
15:30 Новините ON AIR
15:45 Телепазарен прозорец
16:00 Законът на любовта – романти-

чен сериал
16:45 Boec.BG – предаване за бойни 

спортове /п./
17:15 Телепазарен прозорец
17:30 Новините ON AIR
17:50 Директно - актуално ток шоу с 

Димитър Абрашев
18:30 Новините ON AIR
19:30 Денят ON AIR - новините с 

коментар с Ганиела Ангелова
20:30 Американска принцеса – 

романтична комедия
21:30 Новините ON AIR 
22:15 Морски тюлени: Шести отряд – 

сериал, екшън, военен
23:15 Одисей – исторически сериал
00:10 Новините ON AIR /п./
00:55 Директно - актуално ток шоу с 

Димитър Абрашев /п./
01:30 Колела – автомобилно предава-

не с Константин Томов /п./
02:00 Историите ON AIR с Миглена 

Георгиева /п./
02:30 Новините ON AIR /п./
03:00 България сутрин - важните 

неща рано сутрин с Гергана 
Венкова и Златимир Йочев /п./

04:30 Денят ON AIR - новините с 
коментар с Ганиела Ангелова 
/п./   

05:30 Новините ON AIR /п./

Bloomberg TV
07:00 Бизнес старт – сутрешен блок с 

Живка Попатанасова и Христо 
Николов /п/ 

08:00 Иноватори – док. поредица на 
Bloomberg

09:00 Цитати на деня
09:30 Бизнес старт – сутрешен блок с 

Живка Попатанасова и Христо 
Николов

10:30 Бизнес среща с Таня Кръстева /п./
11:00 Водещите новини 
11:05 Светът е бизнес с Ивайло 

Лаков /п./
11:35 Цитати на деня 
12:00 В развитие – дневен блок с 

Вероника Денизова/Делян 
Петришки

14:00 Update – предаване за високите 
технологии с водещ Бойчо 
Попов/Елена Кирилова /п./

15:00 Водещите новини
15:05 Бизнес старт – сутрешен блок с 

Живка Попатанасова и Христо 
Николов /п./

16:00 Водещите новини
16:05 Предприемачи – док. поредица 

на Bloomberg
17:00 Водещите новини
17:05 Мечтатели – док. поредица на 

Bloomberg 
18:00 В развитие – дневен блок с 

Вероника Денизова/Делян 
Петришки /п./

19:30 Bloomberg TV Bulgaria интервю
20:00 Бизнес среща с Таня Кръстева
20:30 Светът е бизнес с Ивайло Лаков
21:00 7 в 7 - най-важното от 

седмицата
21:10 Цитати на деня
21:30 Смарт час с Живка Попатанасова 

/п./
22:00 В развитие – дневен блок с 

Вероника Денизова/Делян 
Петришки /п./

23:00 Лидерите с Лакуа - док. пореди-
ца на Bloomberg

00:00 Бизнес старт – сутрешен блок с 
Живка Попатанасова и Христо 
Николов /п./

01:00 Светът е бизнес с Ивайло 
Лаков /п/

01:30 Бизнес среща с Таня Кръстева 
/п./ 

02:00 Клуб Investor с Ивайло Лаков/п./
03:00 В развитие – с Вероника Дени-

зова/Делян Петришки /п./
06:30 Цитати на седмицата /п./

ТВ ПРОГРАМАМАЛКИ 
ОБЯВИ
РАЗНИ

КРОН СЕКЮРИТИ набира 
мъже и жени за охрана на 
търговски обекти и 
административни сгради 
във всички квартали на София.
0879 350 350

------
Транспортни услуги със самосвал 
до 3,5 т., Свилен Дойчев, 
тел. 0877 855 877, 
svilendoychev@abv.bg

------
Професионални шевни машини 
/facebook/
Ремонт и продажба на шевни 
машини. Посещение и на място. 
тел. 0899 900 158

------
Транспортни услуги - 
преместване на дома и офиса, 
превоз на всякакви товари   
тел. 0899 900 158

------

www.19min.bg
show@19min.bg

КРЪСТОСЛОВИЦА
ЗА ВРЕМE 15
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лесно умерено трудно
>>СУДОКУ

НАЙ-СВОБОДНИЯТ ВСЕКИДНЕВНИК В БЪЛГАРИЯ

Когато една врата се затво-
ри, отваря се друга... И по-
сле: хиляда лева за парно!

:)   :P   :D
Който мисли, че жените са 
"слабият" пол, нека да види 
как затварят вратите на 
колите…

:)   :P   :D
Мъжка логика:
- Жениш се, жената първо 
ти взема фамилията, после 
ти я разгонва!

:)   :P   :D
До скоро мислех,че тези, 
дето правят кифли, са гот-

вачи. А те били пластични 
хирурзи!

:)   :P   :D
Как да кажеш културно на 
някого да се разкара:
- А, бе, я се дистанцирай, бе...

:)   :P   :D
- Знаеш ли, жена ми ме 
напусна, оставяйки ме без 
нито една стотинка!
- Моята също ме остави 
без пари, но така и не си 
тръгна!

:)   :P   :D
- Добър ден! Току-що ми из-
пратихте снимка от Вашия 

НЯМА 
ВРЕМЕ

телефон!
- Ами сигурно съм го 
натиснал без да искам, 
докато е бил в джоба!
- Хубаво! Но занапред го 
заключвайте! Или поне си 
слагайте гащи!

:)   :P   :D
Знаят ли бабите Ви, че из-
хвърляте празните кутии 
от сладолед????

:)   :P   :D
Ако някой флиртува с Вас, 
не го приемайте насери-
озно, в момента на всички 
им е скучно

:)   :P   :D
Мислех, че 2020-а не 
може да стане по зле, ама 
новата Мис България вле-
зе като резерва в 93-тата 
минута

:)   :P   :D
Може да нямаш вкъщи ра-
кия или уиски, но винаги 
трябва да имаш лед!
Защото някой може да 
донесе ракия или уиски, 
но никой досега не ми е 
носил лед...

:)   :P   :D
Най-добрият старчески 
дом - Белият дом!

:)   :P   :D
Съседката ми си увеличи 
устните, сега само с 1 це-
лувка отпушва мивката

Светът позна-
ва три моде-
ла за борба с 
COVID-19:
1. “Китайски”- 
влагане на 
огромни финансови сред-
ства и жестока карантина;
2. “Шведски” - не се прави 
нищо;
3. “Български” - обявява 
се “китайски”, изпълнява 
се “шведски”, а разликата 
се открадва.

Станислав Христов

И часовникът 
вече се побър-
ка с новата ре-
алност….

Бате Гошо:


